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Toekomstscenario’s sporthallen WRZV 

De WRZV-hallen hebben een belangrijke maatschappelijke functie. De bestaande 

accommodatie is echter gedateerd en de onderhoudssituatie matig tot slecht. Uit een 

haalbaarheidsonderzoek blijkt dat nieuwbouw de meeste mogelijkheden geeft om alle ambities 

te kunnen realiseren. Daarbij geniet de locatie Voorsterpoort de voorkeur boven de locatie 

Blaloweg. Door het vrijkomen van de locatie Binnengasthuisstraat ontstaat de mogelijkheid voor 

nieuwe gebiedsontwikkelingen op die locatie. De raad wordt gevraagd de wenselijkheid van 

nieuwbouw voor de WRZV-hallen te onderschrijven en een vervolgonderzoek te laten uitvoeren. 

Hiervoor moet een krediet van een ton beschikbaar worden gesteld. 

Door alle fracties wordt de maatschappelijke functie van de WRZV-hallen als belangrijk voor de 

stad ervaren. Ook zijn de fracties er van overtuigd dat nieuwbouw de meest verstandige optie 

is. Wel wordt gesteld dat er in dit stadium nogal sprake is van forse risico's en dat er in het 

vervolgonderzoek dus veel aandacht zal moeten zijn voor risicomanagement. Verder wordt 

gevraagd er voor te zorgen dat de huidige gebruikers van de WRZV-hallen geen nadeel mogen 

ondervinden van de overgang naar de nieuwbouw, oftewel iedereen zou in principe mee 

moeten kunnen verhuizen. In het vervolgonderzoek dient ook het aspect sociale veiligheid een 

prominente plaats te krijgen. Wat exploitatie en beheer betreft moet ook gekeken worden naar 

de relatie met Sportservice. Tenslotte vragen enkele fracties of in het vervolgonderzoek ook een 

extra locatiemogelijkheid kan worden onderzocht, nl een locatie in Dieze, bv op het terrein aan 

de Ruusbroecstraat.  

Wethouder De Heer antwoordt blij te zijn met de keuze voor nieuwbouw. Hij erkent dat er 

sprake is van nogal wat risico's en dat in het vervolgonderzoek daarom vooral gekeken zal 

worden naar verdere reductie van die risico's. Vanaf nu zal bij elke fasewisseling van het project 

opnieuw de risico's in beeld worden gebracht. 

Wat beheer en onderhoud betreft zal bezien worden hoe de nieuwe hallen zo maximaal gebruikt 

kunnen worden en hoe ook Sportservice daar een rol in kan spelen. Dat zou bv op de manier 

kunnen, zoals ook bij het Anker thans gebeurt. De wethouder zegt toe in het vervolgonderzoek 

extra aandacht te schenken aan het aspect sociale veiligheid. Het onderzoeken van een nieuwe 

locatie in Dieze is zinloos, aldus de wethouder. Qua aard en omvang is de nieuwe voorziening 

veel te groot om in een woonwijk als Dieze te realiseren. Dat het in Dieze ontbreekt aan 

sportvoorzieningen, zeker als de Stilohal weg is, is een zaak die op een andere manier moet 

worden opgelost. Wel zegt de wethouder toe in het vervolgonderzoek ook aandacht te zullen 

schenken aan de omgevingsrol van de nieuwe hallen op Voorsterpoort. Tenslotte geeft de 

wethouder aan binnenkort met een reactie te zullen komen op de nog openstaande motie over 

sporten in de openbare ruimte. 

De voorzitter concludeert vervolgens dat het voorstel voldoende besproken is en kan worden 

doorgeleid naar de besluitvormingsronde op 2 oktober a.s.  


